
 

 

            

     Sammanträdesprotokoll 

Styrelsen för SPF Seniorerna Högsby 

 
Plats och tid för mötet  Seniorum  2017-12-07   kl 13.00 

 

          Närvarande:   Marianne Ek,      Per Eriksen,    Gunhild Johansson,               

Monica Langerfors Bodin,     Inger Svensson,    Leif Öjring 

 samt Rose-Marie Lindh från § 8.      

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

     § 1.  Mötets öppnande 

Ordförande Marianne hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 

§ 2.  Val av justerare  

Styrelsen utsåg Leif att tillsammans med mötets ordförande justera dagens 

protokoll.   

 

§ 3.  Godkännande av dagordningen 

Förelagd dagordning godkändes.  

 

§ 4.  Föregående mötesprotokoll  Monica 

Föregående mötesprotokoll genomgicks av Monica, godkändes och lades 

därefter till handlingarna. 

 

§ 5.  Ekonomin  Inger 

Den månatliga redovisningen genomgicks av Inger varvid konstaterades att 

det stora kontot omfattar SEK 180.000:- och det lilla kontot SEK 14.500:-.  

Konstaterades att boulen gett mer intäkter än budgeterat. 

 

§ 6.   Distriktsfrågor  Marianne 

Marianne omtalade att distriktet haft ett sammanträde men att protokollet ej     

ännu utsänts. Man hade behandlat enkäten från höstkonferensen där det 

framkommit att deltagarna ansett det vara en bra konferens.  

Datum för distriktets årsstämma har fastställts till 19 mars 2018. 

Antalet medlemmar i distriktet är fn 10.097 personer. 

 

§ 7.   Programgruppen  Gunhild,  Monica   

Vårens program var klart så när som på en liten fråga vilken löstes under 

mötet. Dock uppstod förslaget att utöka januarimötets program med ett 

besök av kommunens konsumentrådgivare Helen Dunsäter. Uppdrogs åt 

Monica att kontakta henne.  

Programbladet beräknas utdelas i samband med julbordet. 



 

 

Gunhild presenterade en idé om endagsresa med buss för att utnyttja Sivert 

Bergströms gåva vid jubiléet om subventionerad buss. Uppdrogs åt Gunhild 

att tala med Sivert. 

 

§ 8.  Seniorum  Monica 

Vid senaste berättardags hade besöksantalet varit mycket lågt. Berättardags i 

november kanske ska utgå i fortsättningen då många medlemmar redan på-

börjat julförberedelserna och därför inte ger sig tid att gå på andra 

aktiviteter. 

Staffan och Eva Hedin fortsätter som värdar för Seniorum och fredagscaféet 

hålls 19 januari till 4 maj. På nyårsafton är Seniorum uthyrt till en SPF-

medlem. 

 

§ 9.  Medlemsfrågor  Leif 

Leif  rapporterade att antalet medlemmar vid årsskiftet beräknas vara 258 st. 

Under 2017 har 5 medlemmar avlidit, 10 utträtt pga sjukdom/ålder eller 

avflytt medan 6 nya tillkommit.  2 vänmedlemmar finns även. 

 

§ 10.  KPR  Rose-Marie,  Monica 

Rose-Marie omtalade att inflyttning på nya delen av Mogården beräknas bli i 

februari/mars, alltså något senare än som tidigare sagts. Köket flyttas 

tillfälligt till Kvillgården, terapidelen på Mogården till temporära moduler 

utanför hälsocentralen och sjukgymnastiken temporärt till karlssonområdet.   

 

§ 11.  Lotterier, tävlingar  Leif. Per, Gunhild 

Leif rapporterade att vinster till lotteriet vid kommande möte finns. En ring 

med 100 lotter och två med 200 lotter skall säljas. 

 

§ 12.  Husmorsfrågor Rose-Marie 

Rose-Marie meddelade att något över 100 personer har anmält sig till 

julbordet.  Kökspersonalen betalar 100:-  och övriga 175:-.  

 

§ 13.   Diskussion om medlemsavgiften 2019 

På förbundskongressen beslutades att höja förbundsavgiften med 30:- per 

medlem fr o m 2019. Marianne rapporterade om bakgrunden till denna 

höjning. Kontentan blir att även vår styrelse vid kommande årsmöte tvingas 

föreslå medlemmarna höjd avgift.  

 

§ 14.  Rapport från höstkonferensen   Alla närvarande  

Vid distriktets höstkonferens i Oskarshamn för styrelseledamöter deltog alla 

utom Per och Gunhild. Samtliga förklarade sig nöjda med dagens program 

som på förmiddagen handlat mycket om avgiftshöjningen, medan den 

senare delen av dagen bestått av grupparbete om aktuella frågor.  

 



 

 

 

§ 15.  Genomgång av förtroendeuppdrag 2018 

Marianne föredrog förtroendemannalistan 2018, som till allra största delen 

beräknas bli oförändrad. Gratulationsansvarig måste ”hittas”, ersättare för 

husmor – en post som saknas, någon mer lotteriansvarig i stället för Per, som 

avgår ur styrelsen samt en ny reseansvarig.  

 

§ 16.  Genomgång inför årsmötet 2018 

Marianne uppmanade de styrelseledamöter, som har särskilda uppdrag, att  

skriva om sitt område och därefter lämna in sin redogörelse till henne för 

införande i verksamhetsberättelsen. 

 

§ 17.  Sammanträdesdagar 2018 

Sammanträdesdagarna för första halvåret 2018 bestämdes till torsdagarna  

4 jan,  8 febr,   (årsmöte 13 febr)   8 mars,  5 april samt  3 maj.  

 

§ 18.   Kaffelista 2018 styrelsen 

Marianne som sammanställt styrelsens kaffelista för 2018 delade ut 

densamma. 

 

§ 19.  Planering inför nästa månadsmöte 

Nästa månadsmöte utgörs av julbord och SeniorKörens luciatåg samt 

Marianne Karlsson sedvanligt deklamerandes Tomten av Viktor Rydberg. 

Monica ombesörjer blommor till de medverkande. 

 

§  20.  Övriga frågor 

Inga övriga frågor förelåg. 

 

 

Nästa ordinarie styrelsemöte hålls torsdag 4 januari kl 13.00 på Seniorum. 

 

Marianne tackade för visat intresse och avslutade mötet kl 14.55.  

 

 

Vid protokollet    Mötets ordförande          Justerare   

 

 

Monica Langerfors Bodin    Marianne Ek             Leif Öjring          


